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Zápis 
ze sněmu DSO Metuje 

č. 1/2023 konaného dne 1. června 2023 od 16:00 hodin 
v areálu Za Humny ve Vršovce 

 
Přítomni osobně:  dle prezenční listiny 
Omluveni: Hlávko 
 
Přítomné přivítal předseda DSO Petr Jeništa a zahájil zasedání. 
Konstatoval, že sněm byl řádně a včas svolán, je přítomna nadpoloviční většina všech 

obcí, a proto je sněm usnášeníschopný.  
Zápis z minulého jednání byl řádně ověřen a schválen a nebyly proti němu vzneseny 

žádné námitky. 
 
Zapisovatel:  Petr Jeništa 
Ověřovatelé zápisu:  Jitka Slezáková, Tomáš Drtina 
 
1. Výsledky auditu 

2. Závěrečný účet svazku 2022 

3. Členství v Kladském pomezí – příspěvky, fond 

4. Plnění a změny rozpočtu 2023 

5. Dotace – profesionalizace 2023 

6. Zpravodaj 
7. Odpady – společné požadavky na svozovou firmu 

8. Energetika – zkušenosti, možnosti 

9. Digitální Technická Mapa – data, úpravy 

10. Různé, diskuze 

 
Hlasování o programu: 
Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 
Program zasedání č. 1/2023 byl schválen. 
 

1. Výsledky auditu 
Starosta okomentoval, že při kontrole hospodaření svazku nebyly zjištěny žádné chyby a 

auditní zpráva je součástí závěrečného účtu. 
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2. Závěrečný účet svazku 2022 
 
Usnesení č. 1/1/2023 
Sněm svazku projednal závěrečný účet spolu se zprávou o výsledku přezkoumání 

hospodaření svazku obcí za uplynulý kalendářní rok 2022, a vyjadřuje souhlas s 

celoročním hospodařením bez výhrad  
Sněm svazku schvaluje účetní závěrku DSO Metuje za období 2022. 
 
pro 9 hlasů   proti 0 hlasů   zdržel se 0 hlasů 
Usnesení č. 1/1/2023 bylo schváleno 

 
3. Členství v Kladském pomezí – příspěvky, fond 

Předseda uvedl aktuální podmínky členství svazku v Kladském pomezí. 
Svazek na rok 2023 hradí celkem 45.920 Kč (členský příspěvek 27.280 a příspěvek do 

projektového fondu 18.640). 
Svazek žádné podstatné služby zatím nečerpá. 
 
Na sněmu dostala slovo ředitelka Kladské pomezí o.p.s. Markéta Venclová. 
Představila činnost společnosti, plány a projekty a se starosty diskutovala možnost 

spolupráce. 
Ze vzájemné diskuse vyplynulo:  

 starostové považují za užitečné hlavně mapy do ruky 
 propagovaným „produktem“ svazku by měla být síť cest vhodná k cyklistickým 

vyjížďkám 
 propagační materiál dodá Kladské pomezí předsedovi a ten zajistí rozvoz spolu se 

zpravodaji 
 starostové se zamyslí nad možností využití 
 do myšlenky projektu Voda (Rozkoš) se hodí i „Pometujská stezka“ 
 Dnes o vystoupení hlasovat nebudeme 

 
Po odchodu paní ředitelky Venclové ještě sněm stanovil několik úkolů a cílů: 

 připravit ukončení členství – předseda - zatím nezávazně zjistit podmínky. 

Definitivně se rozhodne na nějakém z dalších sněmů. 
 Cyklosíť Metuje dostat do propagačních kanálů a materiálů Kladského pomezí – 

na rok 2023 už jen do online, na případné další roky i do papírových 
 Cyklosíť Metuje dostat do online prostoru (mapy.cz) – trasy i zastávková místa na 

nich – měl by zajistit Jeništa s Drtinou – zkusí využít metodiku a vědomosti 

Kladského pomezí 
 Zakoupit jednotné dobíjecí stojany do obcí – Jeništa – připravit do podzimní výzvy 

- Připojení kabelem do sítě (ne fotovoltaika a akumulátor) 
- Řešit možnosti umístění na obecní x soukromý dům (připojení) 
- Pro více kol (4-6) 
- Různé dobíjecí konektory 
- Placené x neplacené 
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4. Plnění a změny rozpočtu 2023 
Předseda informoval o plnění rozpočtu a navrhnul změnu č.1 
 
Usnesení 2/1/2023 
Sněm schvaluje rozpočtovou změnu č.1 tak jak je v příloze 
Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 
Usnesení č. 2/1/2023 bylo schváleno.  
 

5. Dotace – profesionalizace 2023 
Předseda informoval o podepsání smlouvy o dotaci na profesionalizaci. 
 

6. Zpravodaj 
Stížnost na přípravu minulého čísla – Byla vytištěná špatná hlavička z minulého volebního 

období – předseda stížnost předá na editora Krieglera. 
 
Uzávěrka dalšího čísla byla stanovena na 9.června.  
 
Stížnost na počty – požadavky na navýšení počtů zpravodajů vznesené v prosinci 2022 
nebyly s prvním letošním číslem naplněny – předseda zajistí nápravu. 
 

7. Odpady – společné požadavky na svozovou firmu 
Starostové si vyměnili zkušenosti s různými přístupy ke svozu a úhradě odpadů. 
Kavan (Říkov) – vážení jednotlivých popelnic a tříděné door to door – Vážení občas 

nefunguje. Je potřeba na tyto případy vyjasnit platby od lidí i svozové firmě. Objevují se 

černé skládky. Třídění je dobré – nehrozí dosažení koeficientu postihu za netřídění. 
Věříš (Slavětín) – svozy zdarma – Je potřeba vyšší motivace ke třídění. Vyjednává se 
svozovou firmou o vážení před a za vesnicí. O výsledku bude informovat. 
 

8. Energetika – zkušenosti, možnosti 
Větší fotovoltaickou elektrárnu zatím nikdo nechystá. 
 

9. Digitální Technická Mapa – data, úpravy 
Jeništa reprodukoval informace z kraje: 
1) Data o svých sítích shromažďujte a třiďte 
2) Pokud budete cokoli zaměřovat (chodníky, sítě,…), chtějte to od geodetů ve formátu 

pro DTM. Buď budou vědět, nebo je odkažte na pana Holase. 
3) Speciálně kvůli DTM žádnou práci (zatím) externě zadávat nemusíme. 
4) MUSÍME ! – sledovat poštu – nejspíš datovkou přijde od Kraje otázka, jestli chceme, 

aby nám data do DTM připravil Kraj. Odpovíme, že ANO a budeme čekat. Kraj to 

podle kapacit bude pro obce (z dotací) dělat. 
Jen kdyby Kraj kapacitu neměl, pak teprve budeme objednávat a starat se my. 

 
10. Různé, diskuze 

Probrána a konzultována byla témata: 
 Parkování na veřejných prostranstvích 
 KoloRozkoš – příprava a postup výstavby 
 Právník Rychnovek – byty 
 Pošta a obchod v Rychnovku 
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 Obchody – Slavětín, Černčice 
 Hospoda v Jasenné 
 Spolky akce, dotace, plesy 
 Pronájmy spolkových (plesových) prostor 
 Most Veselice 
 Drenáže a zemědělská činnost 
 Funkčnost hospod – obecní x soukromé 
 Slavnosti – hasičů, obecní,  

 
 
Předseda poděkoval všem přítomným a sdělil, že datum a místo příštího zasedání budou 
upřesněny. 
 
Ve Vršovce dne 1.června 2023. 
 
Zapsal: Petr Jeništa 
Ověřovatelé 
 
……………… ……………… 
Jitka Slezáková Tomáš Drtina 
 
 
Zápis vyhotoven dne: 5.6.2023 



Schválený rozpočet Svazku obcí Metuje na rok 2023

Příjmy

Paragraf / položka Org. Text
Návrh 

2023

Změny při 

schvalování

Schválený 

rozpočet 2023

Rozpočtová 

změna č. 1

Rozpočet po 

změnách č. 1
Plnění k 25.5. Plnění v %

0000/4121 Neinvestiční transfery od obcí 49 590 90 49 680 49 680 49 680 100,0%

0000/4122 Neinvestiční transfery od krajů 0 0 72 000 72 000 0 0,0%

3639/2111 Příjmy z inzerce 5 000 5 000 8 000 13 000 10 470 80,5%

6310/2141 Úroky z účtu 100 100 100 0 0,0%

Celkem 54 690 90 54 780 80 000 134 780 60 150 44,6%

Výdaje

Paragraf / položka Org. Text
Návrh 

2023

Změny při 

schvalování

Schválený 

rozpočet 2023

Rozpočtová 

změna č. 1

Rozpočet po 

změnách č. 1
Plnění k 25.5. Plnění v %

3639/5169 1 Zpravodaj 130 000 130 000 130 000 34 908 26,9%

3639/5169 2 Manažerské a účetní práce 40 000 40 000 40 000 0,0%

3639/5168 3 Služby informatiky 5 000 5 000 5 000 999 20,0%

3639/5161 4 Poštovní služby 500 500 500 0,0%

3639/5139 5 Materiál 500 500 500 0,0%

3639/5175 6 Pohoštění 1 000 1 000 1 000 0,0%

3639/5229 7 Členské příspěvky 35 000 35 000 31 000 66 000 47 280 71,6%

6310/5163 8 Služby peněžních ústavů 1 000 1 000 1 000 290 29,0%

Celkem 213 000 0 213 000 31 000 244 000 83 477 34,2%

Financování

Paragraf / položka Org. Text
Návrh 

2023

Změny při 

schvalování

Schválený 

rozpočet 2023

Rozpočtová 

změna č. 1

Rozpočet po 

změnách č. 1

-158 310 90 -158 220 49 000 -109 220 -23 327 

Schodek Schodek Schodek Schodek

Schváleno usnesením Sněmu č. 2/1/2023

Vyvěšeno: 12.6.2023
Sejmuto

0000/8115 Financování ze zůstatku minulých let




